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STRONIE ŚLĄSKIE  (inf.  wł.).  Samorząd lokalny chciałby wprowadzić opłatę klimatyczną,
która byłaby pobierana od przybyszów nocujących na obszarze miasta i gminy. Za wyzwanie
zabrano się na tyle mocno, że dla gestorów bazy hotelarskiej bądź agroturystyki nawet
prowadzono szkolenia.

-  Za tym rozwiązaniem jest także nasza rada miejska, jednak już w tej kadencji samorządu nie
zdążymy je  sformalizować  -  zauważa  burmistrz  Dariusz  Chromiec.  -  Jeśli  nadal  przyjdzie  mi
pokierować gminą, to od samego początku zabierzemy się za zamienienie słów w czyny. Co prawda
nie wszyscy gestorzy są przychylni tej propozycji, jednak bierzemy pod uwagę potrzebę nasilenia
działań na rzecz promocji walorów lokalnych.

Przypływ  pieniędzy  od  gości  mógłby  wesprzeć  gminę  w  wydatkach  na  najbardziej  niezbędną
infrastrukturę, typu ławki, kosze, tablice informacyjne i kierunkowe. Na tę chwilę gdyba się o opłacie
rzędu 1 - 2 zł od osoby.za każdy dzień pobytu.
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